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Hilde Lund, S.M. Storleer (sekretær). 
 
Sak 1. Referatsaker. 
Utsatt til sak 9. 
 
Sak 2. Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte. 
Innkallingen og referatet fra møtet 10.6.93 ble godkjent. 
 
Sak 3. Pensumplaner cand.scient.-/siv.ing. 
 
Følgende pensumplaner ble godkjent: 

Shen, Wen 
Janson, Ellen Strålberg 
Marthinsen, Torgeir With under forutsetning av at studenten avlegger eksamen i "Numeriske metoder for 
konserveringslover" i eget kurs ved UNIK istedet for spesialpensum. 
Norderhaug, Terje 
Kolset, Oddvar 
Iversen, Merete Freberg 
Andersen, Jan 
Siljubergsåsen, Per 
 

Følgende pensumplaner ble foreløbig ikke godkjent: 
Larsen, Kjell Harald 

 
Følgende endringer ble godkjent: 

Smith, Edward Allen 
Colling, Helen 
Akerjord, Mari-Ann 
Smørgrav, Axel-Stéphane 

 
Sak 4. Oppnevning av sensorer. 
Følgende sensorer ble oppnevnt: 

Johansen, Gunnar 
Grønbæk, Kaj 
Hvasshovd, Svein Olaf 
Strøm, Kyrre 
Davidsen, Pål 
Larsen, Tore 
 

 



 
 
 
Sak 5 Søknad om midler til hjelpelærere. 
 IN 342. Faglærers søknad anbefales og vil bli tatt med i instituttets forslag til hjelpelærerbudsjett. 
 IN 316. Faglærers søknad anbefales og vil bli tatt med i instituttets forslag til hjelpelærerbudsjett. 
 
Sak 6. Kan IN 260 og IN 214 utgjøre studieretningsgruppe for systemarbeid, opptak V 94? 
Vedtak: Ja. 
 
Sak 7. Nye emner vis à vis 3-gangersregelen. 
IN 215 og IN 217 skal regnes som det samme emnet vis à vis 3-gangersregelen. Med hensyn til andre emne-par 
avventer utvalget en eventuell skriftlig henvendelse fra fakultetet. 
 
Sak 8. Uttalelse fra instituttet om fjernundervisning i UNIX. 
Dag Langmyhr orienterte om USITs planer om et fjernundervisningskurs i bruk av UNIX. Det var litt uklart om hva 
slags tilbakemelding USIT ber om. Dreier det seg om at kurset skal få vekttall, penger eller faglig støtte? 
 
Utvalget støtter at det kjøres et forsøksprosjekt, men vil avstå fra å evaluere kurset til etter at det er avholdt. Det vil 
neppe kunne bli aktuelt å gi kurset med det skisserte innhold vekttall. Saken oversendes. 
 
Sak 9. Referatssaker og eventuelt. 
Hovedfagsopptaket og laveregradsopptaket ble referert. Utvalget noterte seg et øket opptak til IN 105 og en nedgang 
(til dels stor) til senere emner. 
Undervisningslederen refererte tilslutt om arbeidet med et nytt opplegg for emnegruppen i informatikk. Forslaget vil 
senere bli behandlet på vanlig måte. 
 
Neste møte om 14 dager. Tidspunkt bestemmes etter e-postrunde 
 
 
 
Stein Michael Storleer 
sekretær 
 


